
Zápisnica č. 21/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 13. 12. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár. 
 
Neprítomný:  
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o činnosti vedenia STU za obdobie 2007-2011 (pror. Petráš) 
2. Rada športových organizácií STU (pror. Petráš) 
3. Kolektívna zmluva STU na rok 2011 (pror. Finka) 
4. Zámer modernizácie knižničného systému na STU (pror. Finka) 
5. Grantová úspešnosť STU v roku 2010 pre výpočet dotácie (pror. Redhammer) 
6. Počty študentov na STU v akad. roku 2010/2011 (pror. Kalužný) 
7. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Správa o činnosti vedenia STU za obdobie 2007-2011 (pror. Petráš) 
2) Rada športových organizácií STU (pror. Petráš) 
3) Kolektívna zmluva STU na rok 2011 (pror. Finka) 
4) Zámer modernizácie knižničného systému na STU (pror. Finka) 
5) Grantová úspešnosť STU v roku 2010 pre výpočet dotácie (pror. Redhammer) 
6) Počty študentov na STU v akad. roku 2010/2011 (pror. Kalužný) 
7) Nájomné zmluvy a dodatky k NZ (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/17/2010, 2/17/2010 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Kvestorka STU Žideková: 
Informovala o stretnutí kvestorov vysokých škôl s pracovníkmi MŠ SR ohľadom dotácie na 
rok 2011. 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o porade s dekanmi fakúlt STU o administrácii a financovaní projektov zo ŠF EÚ. 
Prorektor Redhammer pošle zoznam všetkých projektov, ktoré na STU máme všetkým 
dekanom fakúlt STU aj členom vedenia STU. 
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Prorektor Janíček: 
Informoval o odovzdaní bioplynovej stanice vybudovanej v areáli STU na Trnávke, 
o slávnostnom otvorení priestorov vybudovaných v rámci CE obnoviteľné zdroje energie na 
Trnávke a o projekte v Banskej Štiavnici. 
 
Prorektor Petráš: 
Informoval o aktivitách v rámci týždňa vedy a techniky, ktorý bol minulý týždeň. 
 
 
K bodu 1 Správa o činnosti vedenia STU za obdobie 2007-2011 (pror. 

Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný draft správy o činnosti vedenia STU za funkčné obdobie 

2007-2011. Správu bude predkladať rektor STU a vypracovali ju prorektori 
a kvestorka STU. Diskusia sa týkala ako urobiť jednotlivé kapitoly správy 
stručnejšie, zvlášť kapitolu 13 – Ostatné činnosti. 

Rektor Báleš: Požiadal všetkých členov vedenia STU, aby si dôkladne prezreli svoje 
kapitoly a opravili prípadné chyby, ktoré sa v texte správy ešte vyskytujú. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/21/2010  
Vedenie STU schvaľuje draft Správy o činnosti vedenia STU za funkčné obdobie 2007-2011. 
 
 
K bodu 2 Rada športových organizácií STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál na rokovanie vedenia STU ohľadom vytvorenia 

Rady športových organizácií STU. Bola navrhnutá štruktúra, ktorá by 
zastrešovala všetky športové organizácie vystupujúce pod značkou STU. 
Predložil aj návrh Štatútu tejto Rady. 

Rektor Báleš: Pripomenul, že v predloženom materiáli chýba vzťah tejto Rady 
k existujúcemu Centru akademického športu STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Dal otázku, či vôbec a do akej miery má STU ošetrovať tieto veci. 
Vonkajšie podmienky nie sú na to priaznivé. Je potrebné premyslieť 
výsledný efekt. Nie je to hlavný biznis školy, skôr treba dobudovať už 
vytvorené CAŠ. 

Pror. 
Redhammer: 

Vyslovil názor, že tento materiál by nemalo vedenie STU schváliť, ale 
predložiť ho ako odporúčanie pre nové vedenie STU. 

Pror. Kalužný: Spomínaná Rada by mala mať dlhodobý zámer rozvoja športu a jasne 
vymedzenú svoju pôsobnosť. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/21/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Rada športových organizácií STU“ a odporúča 
novému vedeniu STU vyriešiť vzťah k Centru akademického športu STU. 
 
 
K bodu 3 Kolektívna zmluva STU na rok 2011 (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Podal písomnú informáciu o výsledkoch rokovania zástupcov vedenia STU 

s UOO STU o Kolektívnej zmluve na rok 2011. Všetky problematické body 
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boli na vedení STU prerokované a vysvetlené ich možné dopady. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/21/2010  
Vedenie STU schvaľuje Kolektívnu zmluvu na rok 2011 s pripomienkami. 
 
 
 
K bodu 4 Zámer modernizácie knižničného systému na STU  

(pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál obsahujúci zdôvodnenie potreby modernizácie 

a nákupu nového knižnično-informačného systému na STU. Materiál 
obsahuje aj porovnanie viacerých systémov vrátane ich finančnej náročnosti.

 
Stanovisko V-STU č. 2/21/2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Zámer modernizácie knižničného systému na STU“. 
Poďakovalo za jeho vypracovanie a odporúča novému vedeniu STU zvážiť nákup nového 
knižničného systému na STU. 
 
 
K bodu 5 Grantová úspešnosť STU v roku 2010 pre výpočet dotácie  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil analytický materiál obsahujúci prehľad o všetkých typoch grantov 
a projektov, ktoré na STU máme. Sú členené podľa fakúlt aj podľa typu 
projektov – zahraničné resp. domáce a výskumné resp. iné projekty. 
K projektom sú uvedené aj príslušné finančné objemy. Materiál bude slúžiť 
aj ako podklad pre pridelenie dotácie na rok 2011. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/21/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o počtoch a finančných objemoch grantov, ktoré 
boli aktuálne na STU v roku 2010. 
 
 
K bodu 6 Počty študentov na STU v akad. roku 2010/2011 (pror. 

Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Na rokovanie vedenia STU predložil písomný prehľad o počtoch študentov 

na fakultách na Ústave manažmentu a ICV STU v členení Bc, Ing a PhD 
štúdium a denná resp. externá forma štúdia. Konštatoval, že v súčasnosti 
máme na STU celkom 18 325 študentov vo všetkých formách štúdia. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/21/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o počtoch študentov na STU v akademickom roku 
2010/2011. Ukladá prorektorovi Kalužnému pripraviť list dekanovi MTF STU ohľadom 
akreditácie. 
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K bodu 7  Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

− Informoval o stretnutí s novým primátorom mesta Bratislavy Milanom Ftáčnikom. 
Primátor prejavil záujem o spoluprácu s odborníkmi z STU vo viacerých oblastiach, 
ktoré mesto bude potrebovať riešiť (napr. energetika, doprava, urbanizmus, potreba 
znalcov a pod.) 

 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh na dodatok k NZ: 
 
1) Dodatkom k NZ s nájomcom MUDr. Nora Lingurská, stomatológ, Budatínska 21, 851 05 Bratislava sa 

predlžuje nájom stomatologickej ambulancie s prísl. na ŠD J. Hronca do 31.12.2015. Prenájom sa týka 
ambulancie a dennej miestnosti, a čakárne so soc. zariadením.  

 
Uznesenie V-STU č. 3/21/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom dodatku k NZ. 
 
3) Prorektor Petráš: 

− Informoval, že Ples STU bude 14.1.2011, lístky sa už predávajú. 
− Koncom marca bude deň učiteľov, navrhuje osláviť ho kultúrnym predstavením. 

 
4) Predseda AS STU Žalman: 

Podal aktuálne informácie ohľadom volieb kandidáta na rektora STU.  
 
5) Prorektor Kalužný: 

Upozornil na situáciu s AIS, požiadal o najnovšie správy. Odpovedal prorektor Finka: 
podľa informácií z Brna plne garantujú funkčnosť AIS. V novom roku sa uskutočnia 
ďalšie rokovania ohľadom údržby a up-datu AIS 

 
6) Kvestorka Žideková: 

Požiadala spracovať požiadavky na rozpočet na rok 2011 v členení dotačné a iné 
prostriedky. 

 
Úloha V-STU č. 1/21/2010  
Rektor STU ukladá prorektorom STU spracovať požiadavky na rozpočet pre rok 2011 
v členení dotačné a iné. 
Z: Prorektori STU 
T: 10. 1. 2011 
 
7) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh postupu elektronického schvaľovania objednávok v EIS 
Magion pre časť Verejné obstarávanie. Za R-STU je zodpovednou osobou pre VO pani 
Oľga Baľová 

 
Uznesenie V-STU č. 4/21/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom postupu elektronického schvaľovania 
objednávok v EIS Magion pre časť Verejné obstarávanie. 
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Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


